
جلسه ستاد مقابله با کرونا با وزیر ورزش هم فایده نداشت
مجوز برگزاری لیگ فوتبال صادر نشد

در جلس��ه ستاد مقابله با کرونا با وزیر ورزش، حاضران 
برای صدور مجوز شروع تمرینات تیم های فوتبال به نتیجه 
نرس��یدند. اعضای س��تاد مقابله با کرون��ا در ورزش بعد از 
جلس��ه ای که صبح  دیروز برگزار کردند، از س��اعت 15 به 
دیدار مس��عود س��لطانی فر، وزیر ورزش و جوانان رفتند تا 
نظرات او و معاونانش را نیز درباره از سرگیری فعالیت های 
ورزشی بگیرند. در این جلسه درباره مسائل مختلفی بحث 
و تبادل نظر شد که مهم ترین آنها پیرامون ادامه لیگ برتر 
فوتبال بود. از آنجایی که ستاد مقابله با کرونا در ورزش هم 
نظر مساعدی روی شروع تمرینات تیم های لیگ برتری و 
در نهایت مسابقات فوتبال نداشت، در جلسه با وزیر ورزش 
تصمیم جدیدی درباره شروع رقابت های فوتبال گرفته نشد 
تا ادامه مسابقات لیگ همچنان به تعویق بیفتد. قرار است 
طی روزهای آینده بار دیگر ستاد مقابله با کرونا جلسه ای را 
تشکیل بدهد تا درباره موضوعات مربوط به لیگ برتر فوتبال 
و احتمال بازگشایی دوباره این رقابت ها تصمیم گیری کند. 
اما چیزی که مسلم است،  تیم های لیگ برتری همچنان 
حق شروع تمرینات را ندارند و با این تفاسیر ادامه رقابت ها 
 از اوایل خردادماه نیز امکان پذیر نیس��ت. البته قرار اس��ت

20 اردیبهشت ماه جلسه دیگری با حضور اعضای ستاد کرونا 
در ورزش برگزار شود تا با بررسی همه جوانب گستردگی 
ویروس کرون��ا بار دیگر درباره برگ��زاری یا ادامه تعطیلی 
مسابقات فوتبال تصمیم گیری شود. مسعود سلطانی فر، وزیر 
ورزش و جوانان در پایان جلسه با اعضای ستاد مقابله با کرونا با 
بیان اینکه تصمیم گیری پیرامون رقابت های ورزشی از جمله 
لیگ برتر فوتبال فعلا امکان پذیر نیست، تصریح کرد: درباره 
فوتبال به صورت ویژه با دکتر نمکی، وزیر بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی صحبت کردم و به این نتیجه رسیدیم این 
امکان در حال حاضر وجود ندارد که زمان شروع لیگ برتر 
را اعلام کنیم و تصمیم گیری در این باره به زمانی بین 20 تا 
25 اردیبهشت ماه موکول می شود و هیچ مسؤولی در شرایط 
کنونی با توجه به وضعیت غیر قابل پیش بینی ویروس کرونا 

نمی تواند زمان آغاز مسابقات را اعلام کند.

درخواست وزیر ورزش از وزارت 
اطلاعات برای مقابله با دلال ها

وزی��ر ورزش و جوان��ان در نامه ای ب��ه وزیر اطلاعات 
خواستار ورود و برخورد جدی این نهاد با واسطه ها و دلالان 
غیر رس��می ورزش و بویژه فوتبال شد. به گزارش روابط 
عمومی وزارت ورزش و جوانان، در نامه مسعود سلطانی فر 
خطاب به محمود علوی، آمده است: مدتی است عوامل 
نامشخص و غیر رس��می تحت عنوان واسطه در انتقال 
ورزشکاران خارجی به کشور روابط ناسالمی را ایجاد کرده 
و موجب بروز مشکلات زیادی شده اند. از آنجایی که مدتی 
است عوامل نامشخص و غیر رسمی تحت عنوان واسطه در 
انتقال ورزشکاران خارجی به کشور روابط ناسالمی را ایجاد 
کرده و موجب بروز مشکلات زیاد و فعالیت غیرقانونی و 
عوارض حقوقی و مالی برای باشگاه های مختلف ورزشی 
و بوی��ژه فوتبال ش��ده اند، از جنابعالی و مجموعه خدوم 
و پرت��لاش وزارت اطلاعات درخواس��ت می نمایم مانند 
همیشه یاور مردم و ورزش کشور بوده و دستورات لازم را 
به عوامل ذی ربط صادر نمایید تا سریعا با اقدامات غیرقانونی 
و بحران آفرین دلالان در ورزش )بویژه رشته فوتبال( که 
موجب خدشه به اعتبار و پیکره ورزش کشور شده است 
برخورد لازم و قانونی صورت گیرد و ریشه این کار خشکانده 
شود. در بخش دیگری از نامه وزیر ورزش و جوانان خطاب 
به وزیر اطلاعات آمده است: بدیهی است تمامی بخش ها 
و مدیریت های این وزارتخانه و باشگاه های ورزشی موظف 
به همکاری با مجموعه ذی ربط وزارت اطلاعات به منظور 
سالم سازی و مقابله موثر با پدیده دلال ها در ورزش و بویژه 

فوتبال کشور می باشند.

سازمان ذلیل ملل!
ادامه از صفحه اول

... غیرقابل انکار اس��ت اما مواضع اخیر وی را می توان 
یک��ی از ذلیلانه تری��ن مواضع اصلی ترین مق��ام اجرایی و 
مدیریتی سازمان ملل متحد در قبال تحولات اشغالگرانه 
در یک کش��ور دانست! آیا گوترش فراموش کرده است به 
س��بب جنایات همین مزدورانی ک��ه امروز در جنوب این 
کش��ور به جان یکدیگر افتاده اند، ه��زاران کودک بیگناه 
یمن��ی به خاک و خون غلتی��ده و میلیون ها نفر از مردان 
و زنان��ی که تا قبل از این جنگ خانمانس��وز زندگی آرام 
خود را س��پری می کردند، کشته یا آواره شده اند؟! براستی 
چ��را قلم و زبان الکن گوترش، زمان��ی که اتوبوس حامل 
کودکان دانش آموز در اس��تان صعده با بمب ام کی ۸2  و 
از سوی جنگنده های سعودی ها هدف قرار گرفت اینگونه 
به گردش درنیامد؟! تنها در آن جنایت بزرگ، 40 کودک 
دانش آموز یمنی که بین 10 تا 13 س��ال س��ن داش��تند 
به ش��هادت رس��یدند و به جمع قربانی��ان جنایات بزرگ 
آمریکا، رژیم صهیونیستی، کشورهای اروپایی و آل سعود و 
 آل نهیان پیوستند. پس از این حادثه، سازمان ملل متحد

نه تنها اقدامی عملی در مواجهه با جنایات و اش��غالگری 
سعودی ها و اماراتی ها در یمن صورت نداد، بلکه زمینه را 
برای استمرار این جنایات فراهم کرد. قطعا آنتونیو گوترش و 
همراهانش در خون تک تک مردم بیگناه یمن با سعودی های 
خونخوار و شیخ نشین های متوحش اماراتی  شریک هستند. 
ام��روز گوترش در تب و تاب اس��ت تا مبادا تار مویی از 
مزدوران س��عودی و اماراتی در یمن کم ش��ود! در هر حال 
واشنگتن و تل آویو به گوترش و همراهانش سپرده اند هوای 
این مهره های کوکی را به مانند اعضای داعش و جبهه النصره 
داشته باش��د تا واشنگتن و هم پیمانان آن بتوانند در سایه 
سکوت سازمان ملل، به اهداف استراتژیک و تاکتیکی خود 
در منطقه دست پیدا کنند! در هر حال گوترش اشتباه بزرگی 
کرده است! قطعا بزودی شکست ائتلاف متجاوز سعودی و 
اربابان صهیونیس��ت و آمریکایی آنها در صنعا، عدن، مأرب، 
حدیده و دیگر مناطق یمن اعلام خواهد شد. در این میان، 
روسیاهی به کسانی مانند وی و دیگر مقامات سازمان ملل 
متحد خواهد ماند؛ کسانی که تا ابد در مقابل ملت یمن و سایر 
ملت های آزاده دنیا بابت حمایت از خونریزی های بن سلمان و 

بن زاید سرافکنده خواهند بود. 

اخبار

ورزشی
روند درمانی علیرضا کریمی با فیزیوتراپی آغاز شد

آزادکار مدعی وزن ۹۷ کیلوگرم تیم  ملی کشتی پس از انجام عمل جراحی و در ادامه روند درمانی خود، در حال انجام فیزیوتراپی 
است. علیرضا کریمی، دارنده مدال های نقره و برنز کشتی آزاد جهان که با حمایت فدراسیون پزشکی- ورزشی و کشتی تحت 
عمل جراحی قرار گرفته بود، این روزها در حال انجام فیزیوتراپی خود در هیات پزشکی- ورزشی استان البرز است.

در جلسه رئیس فدراسیون کشتی با مربیان 
تیم ملی، دبیر تاکید فراوانی بر انجام چرخه 
انتخابی داشت که این مساله با مخالفت غلامرضا محمدی روبه رو شد.
علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی روز شنبه در یک جلسه 
مفصل تاکید بسیاری به احیای چرخه انتخابی در کشتی داشت و 
تاکید کرد در دوره جدید با برنامه ریزی انستیتو و یک تیم از دانشگاه 
شریف در حال تدوین برنامه رقابت های انتخابی است تا از این پس 
در کشتی همه چیز در حوزه انتخاب نفرات ملی پوش قانونمند باشد 
و هیچ ابهام و شبهه ای در گزینش ملی پوشان برای تورنمنت های 

مختلف به  وجود نیاید.

دبیر در این جلسه  با تاکید چند باره بر چرخه انتخابی اظهار 
داشت: از سال گذشته برنامه ام این بود که کشتی گیران به شکلی 
عادلانه راهی رقابت های جهانی و المپیک شوند و بر همین اساس با 
کمک متخصصان و افراد فنی به دنبال این هستیم چرخه انتخابی که 
یک پکیج کامل برای مشخص شدن ملی پوشان اعزامی به رقابت های 
المپیک و جهانی است، تدوین و اجرایی شود و شروع کار ما نیز برای 

رقابت های المپیک توکیو خواهد بود.
وی با اش��اره به این فرآیند افزود: این طرح را بر عهده انستیتو 
بین المللی کش��تی به عن��وان یک نهاد علمی گذاش��تیم. اما نظر 
کارشناسان فن از جمله سرمربیان تیم های ملی و دیگر کارشناسان 

کشتی را نیز برای هرچه بهتر شدن این چرخه جویا می شویم و باید 
بگویم فردی خودمحور نیستم، چرا که اگر اینطور بود تا الان این 
چرخه را ابلاغ کرده بودم اما نظر آقایان سوریان، کاوه، بنا و محمدی 

به عنوان مسؤولان فنی برایم مهم است.
در همین راس��تا  جلسه ای با حضور رئیس فدراسیون، حمید 
سوریان نایب رئیس، حسن یوسفی افشار رئیس انستیتو و غلامرضا 
محمدی و محمد بنا سرمربیان تیم های  ملی آزاد و فرنگی و محسن 
کاوه مدیر تیم های ملی آزاد در محل انس��تیتو برگزار شد. در این 
جلسه دبیر با تاکید بر چرخه انتخابی اعلام کرد هیچ راهی برای 
انتخابی تیم ملی جز برنامه پیش رو و چرخه انتخابی وجود ندارد. 

اما این تصمیم او با مخالفت سرمربی تیم  ملی کشتی آزاد روبه رو 
شد. محمدی اعتقاد داشت علاوه بر انجام چرخه، نظر کادر فنی نیز 
مهم است و باید اعمال شود؛ درخواستی که البته رئیس فدراسیون 
با آن موافق نبود و تاکید فراوان به پایبندی به چرخه انتخابی داشت 
و همین مساله سبب شد محمدی در مخالفت با این طرح جلسه 
را نیمه کاره رها کند. ش��نیده های فارس حاکی از آن است رئیس 
فدراس��یون از بنا و محمدی درخواست کرده در صورت مخالفت 
ب��ا طرح فوق  برنامه پیش��نهادی خود را اع��لام کنند، در غیر این 
 صورت تا چند روز آینده برنامه فدراس��یون درباره چرخه انتخابی

 ابلاغ می شود.

اتفاقات عجیب در جلسه فدراسیون کشتی

قهر محمدی، ناراحتی دبیر
کشتی

زهره فلاح زاده: اختلافات مدیریتی باشگاه استقلال به قدری 
است که همیشه این سوال پیش می آید چرا وزارت ورزش افرادی 
را برای مدیریت این باشگاه انتخاب می کند که نمی توانند حتی 

برای چند ثانیه همدیگر را تحمل کنند؟
اختلافات بین اعضای هیات مدیره استقلال هر بار باعث ایجاد 
تنش و حاشیه برای این باشگاه می شود که دودش تنها به چشم 

تیم و هواداران می رود.
پیش از آنکه احمد سعادتمند رسما به  عنوان مدیر عامل استقلال 
معرفی شود، اسماعیل خلیل زاده، رئیس هیأت مدیره این باشگاه که 
درست چند روز پیش از بستر بیماری کرونا برخاسته و همسرش 
را از دست داده بود، با انتشار نامه ای خطاب به عبدالرضا موسوی، 
عضو مستعفی هیأت مدیره، خواستار بازگشتش شد؛ به نشانه اعتراض 
به آمدن سعادتمند. موسوی از طرف وزارت ورزش نازش خریدار 
نداشت و حتی این نهاد از نامه التماسی خلیل زاده هم دلخور بود، از 
این رو به این نامه ترتیب اثری داده نشد و فردای آن روز سعادتمند 

نه به عنوان سرپرست، بلکه به  عنوان مدیرعامل منصوب شد.
البته دقیقا روز قبل این انتخاب، سرمربی استقلال با منشن کردن 
موسوی در استوری اش، خواستار بازگشت او و نیامدن سعادتمند شد.
به این ترتیب درس��ت پس از انتخاب سعادتمند، خلیل زاده از 
سمتش استعفا کرد؛ استعفایی که نشان می داد او با سعادتمند زاویه 
دارد اما وزیر ورزش هر طور که بود او را از این استعفا منصرف کرد. از 
طرفی کامران منزوی، دیگر عضو هیات مدیره استقلال هم به گفته 
خودش ماه هاست استعفانامه    اش را تقدیم وزارت کرده اما با استعفای 
او هم مخالفت شده است. این یعنی احمد سعادتمند هنوز نیامده و 
پایش را به باشگاه استقلال نگذاشته، حداقل 2 عضو از هیات مدیره 

و سرمربی این تیم مخالف حضور او بوده اند.
این مخالفت ها مش��خص بود کار سعادتمند را در بدو ورود به 
باشگاه دچار اشکال کند. نتیجه آنکه او حتی نمی تواند افراد جدیدی 
را در باشگاه مستقر کند و در واقع مدیرعامل استقلال اختیار تام 

ندارد و کسی هم نمی خواهد از او حمایت کند.
استقلال در حالی که باید بدهی ها و حقوق بازیکنان خارجی اش 

را بدهد تا از خطر محرومیت و فسخ قرارداد آنها در امان بماند، هیچ 
عضوی از هیات مدیره کمکی به حال بد باشگاه نمی کند.

جالب است کامران منزوی بارها اعلام کرده نمی خواهد در باشگاه 
استقلال سمتی داشته باشد و در جلسات هیات مدیره شرکت کند 
اما مدام با مصاحبه های عجیب و غریب خود یک مشکل دیگر بر 
مشکلات قبلی اضافه می کند. او همیشه خودش را مبرا از هر گناهی 
می داند و گویی تمام مشکلات را باید پای مابقی اعضا نوشت و حلقه 

گل به گردن او انداخت.
وقتی به باش��گاه استقلال سر می زنید، فقط احمد سعادتمند 
را می بینید که برای حل مشکلات با کارگزارها جلسه می گذارد. 
مابقی اعضا تنها زمانی سایه شان نزدیک باشگاه دیده می شود که 
قرار است جلسه ای تشکیل شود. آن روز جلوی دوربین ها حاضر 
می ش��وند و حرف  ها ی قشنگی می زنند. یکی مثل خلیل زاده که 
می داند انتصاب عضو جدید در باشگاه نیازمند امضای مدیرعامل 
است اما جلوی دوربین های تلویزیونی و... می گوید: احتمال دارد 
3-2 عضو انتصابی مدیرعامل جدا شوند. این یعنی سعادتمند حتی 
نمی تواند فرد دلخواه خود را به باشگاه بیاورد. جالب است که قبل از 
سعادتمند، علی فتح الله زاده که به  عنوان سرپرست انتخاب شده بود، 
تیم خود را بسته بود و کسی نمی توانست به او بگوید حق انتصاب 

فرد دلخواهت را نداری.
البته س��عادتمند پس از مصاحبه خلیل زاده اعلام کرد اعضای 
جدید تیمش جایی نمی روند و در استقلال می مانند تا نشان دهد 
قرار نیست کسی غیر او تصمیمی درباره منصوب های جدید بگیرد.
از طرف��ی فرهاد مجی��دی هم تا دیروز از برگزاری جلس��ه با 
س��عادتمند طفره می رفت. از قرار معلوم س��عادتمند چند باری 
خواستار حضور فرهاد در باشگاه شده اما او هر بار از این جلسه سر 
بازمی زد. البته مجیدی بهانه نگرفتن حقوق خود و بازیکنانش را 

دلیل بر اختلاف با مدیرعامل می دانست.
نکته دردآور ماجرا آنجاس��ت که اعضای باشگاه استقلال برای 
زمین زدن یکدیگر مدام قراردادهای منعقد شده با مربیان، بازیکنان، 
سرمایه گذاران، اسپانسرها و... را به رسانه های نزدیک خود می دهند 

تا نگذارند مدیر کار خودش را انجام دهد.
 این اختلافات درونی در این س��ال ها همیش��ه برای استقلال

مش��کل  آفرین بوده است. در واقع تا زمانی که این خودزنی ها در 
باشگاه استقلال ادامه  داشته باشد، وضعیت قرمز آنها آبی نمی شود. 
به نظر می رسد هر بار باید این جمله را بنویسیم که »استقلال نیاز 

به اتحاد و همدلی دارد« اما دریغ از گوش شنوا!

وقتی اعضا شمشیر را از رو برای هم بسته اند و حتی لبخندهای 
ظاهری آنها به قدری مصنوعی است که یک رهگذر غیر فوتبالی هم 
متوجه آن می شود، وقتی از داخل باشگاه کارشکنی می شود، وقتی 
برای زمین زدن مدیرعامل هر کاری می کنند، وقتی نمی خواهند 
برای بهتر شدن وضعیت باشگاه دست از سهم خواهی بردارند، اوضاع 

استقلال بهتر از این نخواهد شد.

گزارش »وطن امروز« از نقش انتخاب های عجیب وزارت ورزش
 در اختلافات مدیریتی باشگاه استقلال

ساز ناکوک

سه شنبه 16 اردیبهشت 1399
وطن امروز     شماره 2919

باربد بهراد: قبل از جام جهانی 2002 سایتی 
راه افتاد به اسم onefootball. سایمون 
کوپر، س��ردبیرش بود و برای نخس��تین بار همه نویسنده های 
بزرگ فوتبال را در یک سایت جمع کرد. کسانی مثل فیل بال 
و گابریل مارکوتی از همین جا معروف ش��دند. هنوز نه خبری 
از س��اکرنت و گل بود، نه مجله های معروف مثل »فور فور تو« 
سایت آنلاین داشتند و نه اسکای اسپرتس به شکل امروزی اش 
بود. س��ایمون کوپر با اینکه خودش تحصیلک��رده آلمان بود و 
مدرک آلمان شناسی داشت ولی موجی را راه انداخت که دقیقا 
ضدنف��وذ آلمانی ها در فوتبال ب��ود. آن موقع اوج نفوذ آلمان در 
ساختار مدیریت فوتبال محسوب می شد. آلمان از نظر اقتصادی 
رهبر یورو شده بود، باشگاه های آلمانی در اوج بودند، شبکه های 
ZDF و ARD کل حق پخش ها را می خریدند، اسپانسرهای 
بزرگ مثل آدیداس، زیمنس، کداک و بنز آلمانی بودند، تشکیلات 
فیفا و یوفا در سوییس کاملا دست آلمانی زبان ها بود، هاوه لانژ که 
ریشه ژرمن داشت خودش به آلمانی ها نزدیک بود، بلاتر رئیس 
 و هم��ه کاره فیفا بود، لنارت یوهانس��ون در یوفا آلمانوفیل بود،
بکن باوئر نفوذ شدید داشت در هر دو، میزبانی هلند و بلژیک در  
یورو 2000، جام جهانی 2006 در آلمان و میزبانی سوییس و 
اتریش در یورو 200۸ هم نشان می داد  عملا قطب آلمانوفیل در 
فوتبال خیلی قوی شده است. خود آلمان  هم با کمیته میزبانی 
جام جهانی 2006 عملا سوار فیفا بود. حتی بعدا در جریان پرونده 
فساد فیفا معلوم شد آمریکایی ها از طریق باند هنری کیسینجر 
آلمانی الاصل که تز دیپلماسی فوتبال را دنبال می کرد، از دهه 

1۹۷0 داش��تند آلمان ها را در فیفا ساپورت می کردند تا جای 
پایی داش��ته باشند، چون خودش��ان در این ورزش فاقد اعتبار 
بودند. در چنین ش��رایطی کوپر که واقعا یک روشنفکر نادر در 
رسانه های مدرن بود، داشت با این سلطه مبارزه می کرد. شاید 
هم به  خاطر انگلیسی بودنش ولی بعدها که در پاریس ساکن شد، 
معلوم شد از فرانسه هم بدش نمی آید. القصه! سایمون از 2-3 
ماه مانده به جام جهانی 2002، تاریخ مستقل جام های جهانی 
را از 1۹30  به صورت هفتگی  در »وان فوتبال« منتشر می کرد. 
اولین جایی که نشان داد به آلمان ها اعلان جنگ کرده مربوط 
به تاریخچه جام جهانی 1۹3۸ فرانسه بود که ماجرای آنشلوس 
)ادغام تیم ملی اتریش در آلمان نازی( را کار کرد. بعد در تاریخ 
جام جهانی 1۹54 س��وییس، برای اولین بار در یک رس��انه به 
احتمال دوپینگ آلمانی ها اشاره ای گذرا کرد که 2 سال بعد موقع 
اکران فیلمی  آلمانی در همین مورد موجی از افشاگری ها درباره 
دوپینگ آمفتامین این تیم قبل از بازی فینال جلوی مجارستان 
راه افتاد. همچنین برای نخس��تین بار در رسانه ها اشاره کرد که 
روسای آلمانوفیل و آنگلوفیل وقت فیفا احتمالا برای  میزبانی و 
قهرمانی کشورهای محبوب شان اعمال نفوذ می کردند. )1۹54 
سوییس، 1۹5۸ س��وئد، 1۹66 انگلیس( همچنین به دخالت 
آمریکایی ها )کیسینجر( در میزبانی مکزیک، آلمان و آرژانتین در 
جام های 1۹۷0 تا 1۹۷۸ و واتیکان برای جام های 1۹۸2 اسپانیا 
و 1۹۹0 ایتالیا اشاره کرد. شاید باورتان نشود اما ترجمه همین 
مطالب در همشهری ضمیمه بود که کسی مثل محمد قوچانی 
و خیلی از نویسنده های اصلاح طلب را به فوتبال علاقه مند کرد 

چون تازه متوجه کارکردهای پنهان فوتبال شده بودند. بررسی 
خلاصه تاریخ جام های جهانی از سوی وان فوتبال به جام 1۹۷0 
که رسید، تازه یک رشته پرونده سازی جدید علیه اعمال نفوذهای 
آلمانوفیل ها ) آلمان غربی، آلمان شرقی، هلند، اتریش( شروع 
شد. این تاریخچه ها فاش کردند فیفا و داوران جام جهانی بویژه 
داوران ژرمن زبان به اشکال مختلف به نفع این تیم ها اعمال نفوذ 
کرده اند. مواردی که مستقیما مطرح شده بود: برد زورکی آلمان 
مقاب��ل مراکش)۷0(، ب��رد زورکی هلند مقابل تونس به کمک 
داور آلمان��ی و برد زورکی آلمان غربی در بازی افتتاحیه 1۹۷4 
مقابل شیلی به کمک داور هلندی، تبانی آلمان غربی و شرقی 
در بازی های گروهی برای اینکه آلمان غربی میزبان در مرحله 
نهایی همگروه هلند و برزیل مدعیان اصلی جام 1۹۷4 نشود، 
داوری مغرضانه داور آرژانتینی در دور گروهی برای جلوگیری از 
شکست آلمان غربی مقابل پدیده آفریقایی یعنی تونس که واقعا 
داشت آلمان را می برد و این نشانه ادای دین به حمایت آلمانی ها 
از میزبانی حکومت نظامی آرژانتین در مقابل بقیه اروپایی ها بود، 
تبانی آلمان غربی با اتریش برای حذف دیگر پدیده آفریقایی در 
جام جهانی 1۹۸2 یعنی الجزایر و چشم بستن داور بر وحشی گری 
شوماخر مقابل بازیکن فرانسه در نیمه نهایی همان جام باز هم 
در یک نان قرض دادن دیگر توسط داور هلندی. خلاصه! کوپر و 
تیمش طوری درباره تاریخچه حضور آلمان در جام های جهانی 
س��یاه نمایی کردند که  با شروع جام جهانی در کره و ژاپن همه 
دنبال آتو گرفتن از داوری بازی های این تیم بودند و حواس ها از 

کره جنوبی پرت شد.

ردپای ژرمن ها در فساد فوتبال

به  بلندای تاریخ
فوتبال

احمد سعادتمند و فرهاد مجیدی، مدیرعامل و سرمربی آبی پوشان دوشنبه با یکدیگر دیدار و گفت وگو کردند.
احمد سعادتمند، مدیرعامل باشگاه استقلال ظهر دوشنبه در مجموعه ورزشی انقلاب با فرهاد مجیدی دیدار و گفت وگو کرد. 
مدیرعامل و سرمربی آبی پوشان که به منظور سرکشی از زمین تمرین این تیم در مجموعه انقلاب حضور داشتند، با یکدیگر دیدار 

و گفت وگو کردند.
در این دیدار طرفین درباره آمادگی تیم در صورت مجوز شروع تمرینات از سوی فدراسیون، بازی های پیش رو و برنامه ریزی 

ماه های آینده گفت وگو کردند.
در این نشست که در فضایی گرم و صمیمی برگزار شد، سرمربی و مدیرعامل استقلال درباره برنامه های پیش روی تیم و مباحث 

مربوط به تیم گفت وگو کردند.
مجیدی در این نشست گزارشی از نحوه آماده نگه داشتن بازیکنان در ایامی که به دلیل شیوع ویروس کرونا تمرینات گروهی 
با محدودیت مواجه بود، به مدیرعامل ارائه داد و سعادتمند نیز به سرمربی تیمش اطمینان داد با همه توان و قوا برای اعتلای این 

تیم تلاش خواهد کرد.
پس از بازدید سعادتمند از زمین تمرین مجموعه انقلاب، وی دستوراتی را در راستای تسریع در روند تکمیل و تجهیز این زمین 

تمرین جهت بهره برداری هر چه سریع تر صادر کرد.
این دیدار در حالی انجام شد که پیش از این قرار بود مجیدی با حضور در دفتر باشگاه استقلال با سعادتمند گفت وگو کند اما 

بنا به دلایلی این اتفاق رخ نداد.

]  مارکا   [

اکنون زمان مبارزه برای کشور است ]   کوریره  [

]  موندودپورتیوو   [حمله وزیر ورزش به فوتبال

نیمار به سوی بارسلونا
]  گاتزتا  [

بر می گردیم
]  آ.اس  [

کاماوینگا صحبت می کند

نگاه


